
Viimsi Gümnaasiumi hoolekogu koosolek 13. jaanuaril 2025 

 

Koht: veebikohtumine Google Meetis 

Aeg: 15.00-16.23 

 

Osalesid: Ivo Lille, Marge Aedna (lapsevanemate esindajad), Kaidi Kolsar (õppenõukogu 

esindaja), Helina Kase (vilistlaste esindaja), Liisi Kangro (õpilaste esindaja), Triin Käpp (kooli 

pidaja esindaja, Haridus- ja Teadusministeerium), Katrin Markii (kooli toetava organisatsiooni 

esindaja, Viimsi Vallavalitsus). Kohal olid koolijuht Karmen Paul, õppekorraldusjuht Ingrid 

Hermet ning õppe- ja arendusjuht Maarja Urb. 

 

Kinnitatud päevakord: 

1) Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

2) Koosoleku protokollija valimine 

3) Spordikeskuse ehitamise tegevus- ja ajakava 

4) Arvamuse andmine Viimsi Gümnaasiumi vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõule 

5) Inspiratsiooniseminarist märtsis 

6) Jooksvad küsimused 

 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

Hoolekogu valis esimehena jätkama lapsevanemate esindaja Ivo Lille, aseesimeheks valiti 

lapsevanemate esindaja Marge Aedna. 

 

2. Koosoleku protokollija valimine 

Hoolekogu valis koosolekute protokollijana jätkama õppenõukogu esindaja Kaidi Kolsari. 

 

3. Spordikeskuse ehitamise tegevus- ja ajakava 

Ülevaate andis Katrin Markii. Spordikeskus planeeritakse ehitada koostöös erasektoriga, 

projekt on valmis. Taotlemisel on ehitusluba, mida loodetakse esimesel võimalusel, et 

jätkata hankega. Avalik pakkumine kuulutatakse välja kohe, kui ehitusluba on olemas. 

Avalikku varjumispaika spordikeskusesse ei tule. Lisaks ei läinud projekteerimisse staadion, 

valmis on eskiis. Spordiosakond ootab edasisteks sammudeks ministeeriumilt tagasisidet. 

Suurema projektina on vallas valmimas jalgpallihall, mis toob leevendust ülejäänud 

sporditaristu kasutamises. Täiendavatele küsimustele oskab vastata Nikolai Bentsler. 

 

Arutelu: 

● Spordihoone ehitamise ja valmimise aeg sõltuvad ehitusloast. Kui luba on olemas, 

kuulutatakse hange kohe välja. Seejärel läheb kuu-paar hanke ja lepingute 

sõlmimiseks. Miinimum praegune G1 peaks saama uut spordikeskust kasutada. 

● Kooli jaoks on spordihoone puudumine tänasel päeval kõige suurem murekoht, sest 

praeguste tingimuste juures ei saa me täita õppekava. Foruse spordikeskuse 

tingimused on väga head, aga ruume saab kasutada kella kaheni. Kuni spordihoone 

pole valmis, peab vald võimaldama koolil vajalikus mahus kasutada valla 

sporditaristut. Kui võtame järgmisel õppeaastal vastu viis uut klassikomplekti, siis me 



ei mahu ära, kui saame ruume kasutada kella kaheni. Viimsi vallas on rekordarv 

põhikoolide lõpetajaid. Meil on valmidus võtta vastu kuus klassikomplekti, kui on 

koht, kus teha vajalikel päevadel tunde kella 16ni. Tunnid peavad olema samas kohas, 

ei saa jaguneda erinevate põhikoolide spordiruumide vahel - õpetajad ja õppijad ei 

jõua niimoodi liikuda.  

● Sporditaristu täieneb jalgpallihalliga, mis loob lisavõimalusi. Võimalus on vaadata üle 

kooli päevakava (päeva algus ja lõpp), tundide ajad ja leida lahendus jalgpallihalli 

kasutamise kaudu. See loob ka uusi saaliaegu.  

● Jalgpallihalli kasutamiseks peab jätkama läbirääkimisi Nikolai Bentsleriga. Koolijuht 

Karmen Paul võtab ühendust, et rääkida läbi, millistel tingimustel saame jalgpallihalli 

kasutada. Transpordilahendus on tellida õppijatele buss. 

● Valla hinnangul on Tallinna riigigümnaasiumide loomine vähendanud survet 

gümnaasiumikohtadele. Valla jaoks ei ole hetkel laual küsimus, kas võtame 

gümnaasiumis vastu viis või kuus klassikomplekti. 

● Alates selle nädala kolmapäevast käivad VGMiga tutvumas kõik valla põhikoolid. Kool 

ootab selget arusaama sellest, mil määral saame kasutada liikumisõpetuseks valla 

rajatisi ja kas võtame vastu viis või kuus paralleeli, hiljemalt 17. veebruariks, kui meil 

on sisseastumise infotund, mida kuulavad mitusada peret.  

● Kui võtame vastu kuus klassikomplekti, tähendab see HTMile ka moodulmajade 

kasutusrendi pikendamist. Kool palub vallal esimesel võimalusel kujundada seisukoht, 

et saaksime jätkata õppetöö planeerimisega.  

● Küsimus: Kas ei ole teisaldatavaid spordihalle, mida saaks aastaks-kaheks püsti 

panna? Täispuhutavad spordihallid on püsiv lahendus ja need on liiga kallid. 

● Küsimus: Kas liikumisõpetuses osalevate õppijate ja seeläbi tundide arvu saaks 

vähendada? Trenni saab arvestada liikumisõpetuse osana, aga õppijad tahavad 

tundides käia. Ühtlasi on õppijad, kes saaksid vabastust paluda, erinevates klassides - 

on võimatu komplekteerida klassi nii, et kogu klassi saaks liikumistundidest 

vabastada. 

● Vald väljendas mõistmist, et kui on leping ja kokkulepped, peavad kõik osapooled 

sellest kinni pidama. 

● Hoolekogu liikmed väljendasid pettumust, et varjendi jaoks oli ministeeriumil raha 

olemas, ent vald ei võtnud nendega selle loomiseks ühendust.  

 

4. Arvamuse andmine Viimsi Gümnaasiumi vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõule 

Arutati läbi enne hoolekogu koosolekut vastuvõtu tingimuste ja korra eelnõusse lisatud 

ettepanekud ja küsimused. Järgmisel nädalal saadab kool eelnõu haridus- ja 

teadusministeeriumile üle vaatamiseks. 

 

Arutelu: Vastuvõtukorras peaks ära mainima ka Harjumaa ja Tallinna riigigümnaasiumide 

ühisvastuvõtu märksõna, et oleks aru saada, mida tähendab esimene ja järgmine eelistus. 

 

5. Inspiratsiooniseminarist märtsis 

Kolm inspiratsiooniõhtut on toimunud, järgmine võiks olla 17. märtsil. Vanemate tagasisidest 

tulid välja turvalisuse, riigikaitse, kriisiolukordade märksõnad - see võiks olla õhtu teema. Sel 



teemal saaks rääkida kriisivalmiduse asekantsler Tuuli Räim. Aruteluga jätkavad ja 

inspiratsiooniõhtu korraldamist veavad eest hoolekogu lapsevanemate esindajad. Marge 

Aedna on valmis modereerima.  

 

6. Jooksvad küsimused 

Hoolekogu palub Katrin Markiil saata hoolekogu liikmetele spordiväljaku eskiis, et oleks 

olemas kõige viimane versioon. 

 

Hoolekogu järgmine koosolek on esmaspäeval, 2. juunil kell 15.00 veebis. 

 

 

Koosolekut protokollis     Koosolekut juhatas 

Kaidi Kolsar       Ivo Lille 


